

Title (en)

Fixing device and mounting method for installing a support plate into a passage opening between walls

Title (de)

Befestigungsanordnung und Montageverfahren zum Einbau einer Trägerplatte in eine Durchgangsöffnung zwischen Wänden

Title (fr)

Dispositif de fixation et procédé de montage destiné à l'installation d'une plaque de support dans une ouverture de passage entre des murs

Publication

EP 2022903 A2 20090211 (DE)

Application

EP 08158758 A 20080623

Priority

DE 102007029647 A 20070626

Abstract (en)

The arrangement has fixing units arranged in end regions of a carrier plate (10). The carrier plate is provided with top and bottom hollow chambers (11, 12) extending in longitudinal direction of the plate. The carrier plate is attached at respective opposite ends under interconnection of preassembled mounting plate (18) to oppositely lying boundary walls. The carrier plate is held between lifting lugs (20) after mounting of the carrier plate. The lugs stick out from a broadside of the mounting plates, and engage in the chambers at ends of the carrier plate in supporting manner. An independent claim is also included for a method for a mounting a carrier plate with a fixing arrangement.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Befestigungsanordnung für eine Trägerplatte (10) in einer Durchgangsöffnung zwischen Wänden sowie ein Montageverfahren für die Trägerplatte. Erfindungsgemäß ist die Trägerplatte an ihren entgegengesetzten Enden jeweils unter Zwischenschaltung einer vormontierten Montageplatte (18) an der gegenüberliegenden Begrenzungswand angebracht und nach ihrer Anbringung zwischen wenigstens zwei Tragzapfen (20) gehalten, die jeweils von der Breitseite ihrer Montageplatte (18) abstehen und stützend in eine Hohlkammer (11) am ihnen zugeordneten Endbereich der Trägerplatte (10) eingreifen. Die Montage der Trägerplatte (10) kann daher mit wenigen Arbeitsgängen aber trotzdem mit hoher Genauigkeit erfolgen, so dass neben der notwendigen Stabilität der Konstruktion ein hochwertiges Erscheinungsbild gewährleistet werden kann. Auch kann die Trägerplatte (10) in vorteilhafter Weise unmittelbar unterhalb einer Decke angebracht werden.

IPC 8 full level

E04B 2/74 (2006.01); **E06B 1/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/7437 (2013.01); **E04B 2002/7485** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 202004015416 U1 20041209 - LOGGEN JOERG [DE]
- DE 10228874 A1 20040115 - DORMA GMBH & CO KG [DE]

Cited by

WO2017176135A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

DE 102007029647 A1 20090102; DE 102007029647 B4 20121115; EP 2022903 A2 20090211; EP 2022903 A3 20120328;
EP 2022903 B1 20140709; ES 2498669 T3 20140925; PL 2022903 T3 20141231

DOCDB simple family (application)

DE 102007029647 A 20070626; EP 08158758 A 20080623; ES 08158758 T 20080623; PL 08158758 T 20080623